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Indkaldelse til og dagsorden for skolebestyrelsesmøde onsdag den 

13.10 2021 
Sko 

Mødedato: onsdag den 13.10 2021 

Mødetid: 17.00 – 19.30 

Bespisning: skolen søger for at bestille smørrebrød 

Mødested: personalerummet 

Afbud fra: Suzanne 

Uden afbud:  

Referent: Kirsten 

 

Dagsordenspunkt Indhold b O D Besl 

1. 

Godkendelse af 

dagsorden/ 

5 min 

Godkendelse af dagsorden. KH orienterede om, at referatet 

vil blive lagt op på Aula senest en uge efterafholdelse af 

skolebestyrelsesmøder. 

x   x 

2. 

Mødets sang 

5 min 

Nu falmer skoven….. 

Formandskabet udvælger en sang. Anne Marie foreslår at 

udvælge sange fra elevernes morgensangsliste. 

x    

3. 

Elevråd  

Eleverne vil deltage og 

orientere om deres ideer 

til udmøntning af 

klimapolitik på skolen. 

15 min  

Indeklima er valgt af elevrådet som tema.  Der indsamles 

data til nedenstående projekt på baggrund af opsatte 

indeklimatestere i 7 klasselokaler. 

Astas ”masseeksperiment.” 

Marius og Leonora orienterede om 7 indsatser, elevrådet har 

besluttet sig for at der også skal arbejdes med. 

Elevrådets tema og udvalg er:  

- Skateboardudvalget (regler),  
- Legepatruljeskuret (indhold og vedligehold) 
- Ventilationsudvalget (godt indeklima), 
- Boldbursregler (undgå konflikter) 
- Hygiejne udvalg (kampagner)  
- ”Øffenhavn” (fælles projekt for hele skolen, 

enmeuge), 
- Etablering af elevråd for eleverne 0. til 3. klasse 
- ”elevrådshoodies”. 

 
x x 

 

4. 

Opfølgning på 

Klimapolitikken  

Status 

Arbejdsgruppe: Suzanne, Ingrid, Kerstine, Marius og PG.  

PG orienterede om indsatser pt. Marius har afholdt oplæg for 

Vejle Kommune om klimaambassadøruddannelse.  

 x x x 
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Indsatser 

Målpunkter 

15 min 

Marius er involveret i en lille film om ØF´s proces i forhold 

til klimaambassadøruddannelsen. 

Eleverne arbejder pt med spørgsmål og handling i forhold til 

nedenstående: 

Hvordan skal de grønne områder indrettes? 

Hvordan får vi affaldssorteringen på skolen til at fungere 

bedre? 

PG udtalte at det er en drøm. at klimapolitikken bliver mere 

synlig gennem eksempelvis etablering af højbede. 

Fra skolens side ønskes det. at alle årgange får tydelige 

opgaver. 

Helle orienterede om, at Willumfonden kunne være en god 

ide. Skolen vil undersøge mulighederne i forhold til at søge 

midler i denne fond. 

Drøftelse af forskellige ideer til tiltag. 

Arbejdsgruppen savner kommissorium for deres arbejde. 

Gruppen vil på næste møde komme med et indspark til det 

videre arbejde.  

 

5. 

Tilbagemelding på 

pædagogisk lørdag 

Tina Kragh koordina-

tor for PLC. Vil 

fremlægge resultatet af 

værdidebat og ”Plads 

til forskellighed.” 

15 min 

 

Tina Krag PLC-koordinator orienterede om pædagogiskdag. 

Dagen havde været produktiv og personalet har givet positiv 

feedback på drøftelserne af ”Plads til forskellighed” og 

værdidebatten. Vi arbejder videre med processen, som vil 

foregå på fællesmøder og i kommende planlægningsuger. 

 

 x x x 

Spisning for den 

voksne del af 

bestyrelsen 

20 min 

Vi fortsætter spisningen i samme form.     

6. 

Drøftelse af 

kontaktforældremødet 

den 24.11  

Indhold og form. 

Genbesøg af Guide til 

kontaktforældre. 

/Katrine, Louise og KH 

Der skal forestå en præcisering af indhold på 

kontaktforældremødet:  

Forslag til programpunkter: 

• Status blandt kontaktforældrene - hvad optager dem 
som kontaktforældre på Øster Farimagsgades Skole? 

• Information om skolebestyrelse arbejdet – hvad 
optager skolebestyrelsen, hvilke prioriteter har de i 
deres arbejde? 

x x x x 
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30 min 

• Kan det være en ide at skabe en fælles 
forældrebank? 

• Værdigrundlag - Hvordan forstår vi begrebet ”vi-
skole” som forældre på skolen? 

Guiden – vedhæftet som bilag- skal læses igennem til næste 

møde. På skolebestyrelsesmødet den 1.12 besluttes det om 

der skal revideres i guiden? 

 

  

7.  

Revideret årshjul 

KH/10 minutter 

 

Datoer for alle fremadrettede møder fremgår af årshjulet. 

Hjulet sendes ud som bilag til alle fremtidige møder. 

x x x  

8. 

Orientering om budget 

og prognose/ 

HHB 

10 minutter 

HB orienterede om økonomiopfølgning på ØF. Hvert kvartal 

vil bestyrelsen blive præsenteret for forvaltningens analyse af 

skolens økonomi i sammenhæng med prognosen. 

x x x  

9. 

Coronasituationen lige 

nu orientering om 

fremadrettet 

testtilbud/HHB 

5 min 

HHB orienterede om ændret testpraksis. Alle elever tilbydes 

en kviktest ugentligt. Der skal foreligge samtykke. Ved 

smitte i en klasse hjemsendes kun det smittede barn. Herefter 

kontaktes testenheden i KBH, som kommer til skolen, så alle 

elever og personaler i klassen kan tilbydes test. 

 x x  

10. 

Tilbagemelding fra 

forældremøderne/AB 

5 min 

 

 Punktet gled ud.  x x  

11. 

Drøftelse af 

rekruttering af 

uddannende lærere til 

skolen/Helle P 

10 min 

 

•  

• Grundet manglende søgning til læreruddannelserne vil det 

fremtidigt være en udfordring at rekruttere lærere til ledige 

stillinger 

• Hvordan kan vi sikre os gode lærere til skolen: 

• Praktikskole 

• CHC-projekt 

• Attraktivt arbejdsmiljø 

• Problemstillingen tages op på et senere tidspunkt. 

 

 

x 

 

 

x 

 

 

x 

 

 

 



 
 

4 

 

 

12.  

Eventuelt herunder 

Meddelelser 

5 min 

Tilbagemelding fra første supportsamtale i 

Områdeforvaltningen – tema: afgangsprøverne 2021(KH) 

 

Punktet gled ud 

 

 x x  

13. 

Evt. lukket punkt 

 

 

 

 

 x x  

Punkter til kommende 

møder 

 

Dato for kommende 

møde:  

onsdag den 17.11 

Klimagruppen præsenterer resultatet af deres 
refleksioner.  
Frikvarterne hvordan 
Rekruttering og fastholdelse i forhold til ansættelse 
Guide til kontaktforældre tages op på mødet efter 
kontaktforældremøderne 

 
 

    

 

 


